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· Xiamen Avio Auto Co.,Ltd is leading supplier of auto spare parts and acces-
sories. We have been continuously improving product quality and service 
based on the principle of "One-stop Shopping Center for auto parts, and 
Customer First". A variety of auto parts with competitive prices are exported 
to the United States, Southeast Asia, Africa and other areas in the world.

· We are not only brand distributor for King Long, Golden Dragon, Shenlong 
and Higer, also engage in auto parts for Yutong, JAC, Foton, Volvo, Cum-
mins, ect. Besides, other kinds of parts are also available, Japanese genera-
tor, brake disc, brake pads, Meritor axles, Shanghai Fleetguard filters, bus 
lamp series, Firestone air bags, SACHS shock absorber, clutch series, Delia 
sensors, tie rod, straight rod ball head series.

· Since its establishment, replying on high quality and Xiamen convenient 
transportation condition, our products have been sold to many countries 
around world, deeply trusted by customers.

· Now, we are looking for continuous improvement and committed to being 
customers' first choice by providing the best quality products and services.
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· 厦门艾维是一家专业的客车，卡车，汽车等配件销售公司，本着“汽车零部件一
站式购物中心，客户第一”的原则，我们不断提高产品质量和服务。我们可以以具
有竞争力的价格为客户提供多种汽车零部件。所有这些产品都出口到美国，东南
亚，非洲和世界其他地区。

· 本公司主要经营：厦门金龙、金旅、九龙、上海申龙、中通、宇通、海格、福田
系列、亚星、安凯、江淮、豪沃、西沃、济南重汽等客车及福田重卡整车配件，
以及日本车系列的发电机、起动机总成和配件、康明斯发动机零部件、制动盘、
刹车片、美驰车桥、上海弗列加滤芯、客车灯具系列、凡士通气囊、萨克斯减震
器、离合器系列、德利亚传感器、横拉杆、直拉杆球头系列。

· 公司自成立以来，产品销售到世界多个国家，深受顾客的信任。厦门交通便利，
拥有厦门港和厦门机场，海运、 空运和陆地运输都非常便捷，本公司同时也是金
龙、金旅、中通、海格、等各大客车品牌的经销商。

· 本公司和供应商均采用先进的处理技术，以及一流的生产和检测设备，生产出高
品质的汽车零部件。

· 我们正在寻求持续改进，致力于通过提供最优质的产品和最好的服务成为客户的
首选。












